

PERLINDUNGAN YANG DIPERLUKAN BAGI SETIAP WANITA, PADA SETIAP PERINGKAT HIDUP

Memperkenalkan **PruBSN Anggun**, pelan takaful khusus buat golongan wanita untuk perlindungan yang menyeluruh. **PruBSN Anggun** adalah pelan istimewa yang direka khas untuk memenuhi keperluan wanita pada setiap peringkat kehidupan yang berbeza.



Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah sijil yang layak adalah dilindungi oleh Perbadanan Insurans Deposit Malaysia ("PIDM") sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans ("TIPS") PIDM atau hubungi Prudential BSN Takaful Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).

Prudential BSN Takaful Berhad
200601020898 (740651-H)

Ahli PIDM

SEKILAS MANFAAT



Eksklusif untuk Wanita

Pelan eksklusif untuk wanita pada peringkat kehidupan yang berbeza yang menawarkan perlindungan penyakit khusus untuk wanita, kesejahteraan, pelaburan dan pada masa yang sama memberi peluang untuk melakukan kebajikan.



Melangkaui dan Melebihi Perlindungan

Perlindungan wanita komprehensif yang merangkumi pelbagai penyakit dan keadaan khusus wanita termasuk sokongan untuk penyakit mental dan rawatan kesuburan.



Mampu Milik

Pilih perlindungan yang paling sesuai mengikut keperluan dan bajet perlindungan anda, dari serendah *RM50 sebulan!



Fleksibel

Tentukan apa yang anda mahukan - memilih amaun perlindungan pilihan anda, tempoh perlindungan dan lampirkan manfaat pilihan rider tambahan yang bersesuaian dengan keperluan anda untuk perlindungan yang komprehensif.



Ciri "Bounce-Back" untuk Jumlah Perlindungan

Amaun perlindungan akan dikembalikan semula kepada Jumlah Perlindungan Asas yang asal bagi pelan anda setelah 6 bulan dari diagnosis Karsinoma-In-Situ Wanita, jika tiada keadaan buruk yang berlaku dalam tempoh tersebut.



Melangkaui Semangat Takaful

Melanjutkan bantuan kepada masyarakat dengan membantu golongan keluarga miskin tegar dan miskin yang layak dilindungi dengan perlindungan takaful keluarga asas melalui Rider Ihsan.



Ganjaran dan Bantuan Tunai

Layak mendapat ganjaran dan bantuan tunai di bawah Manfaat Peringkat Hidup untuk peristiwa kehidupan yang penting, sehingga 9% daripada Jumlah Perlindungan Asas.

MOM CARE

Lampirkan **Mom Care** untuk **PruBSN Anggun** anda di mana ia direka khas untuk melindungi semua bakal ibu dan bayi mereka.



Manfaat Penjagaan Kehamilan

Perlindungan terhadap komplikasi kehamilan termasuk kematian semasa kehamilan seawal minggu ke-14 kehamilan.



Manfaat Penjagaan Kesuburan

Membayar balik bantuan bagi rawatan kesuburan anda ketika diperlukan.



Manfaat Penjagaan Bayi

Perlindungan untuk anak terhadap penyakit kongenital yang bermula sejurus selepas kelahiran.

*Contoh senario bagi umur 25, bukan perokok, umur tamat 70 dan jumlah perlindungan asas RM35,000.

Nota Penting dan Penafian:

Risalah ini hanya untuk tujuan ilustrasi sahaja. Untuk maklumat lanjut mengenai PruBSN Anggun, sila rujuk Brosur Produk, Ilustrasi Produk, Lampiran Keterangan Produk, risalah pendidikan pengguna mengenai Takaful Keluarga dan Pelan Kesihatan dan Perubatan sebelum menyertai pelan ini, dan sila rujuk kepada terma dan syarat di dalam dokumen sijil untuk maklumat lanjut mengenai ciri-ciri penting pelan ini. Anda seharusnya berpuas hati bahawa pelan ini mampu memenuhi keperluan anda dan anda mampu untuk membayar jumlah sumbangan.

Hubungi kami sekarang.

www.prubsn.com.my customer@prubsn.com.my [03 2775 7188](tel:0327757188) [prubsn](https://www.facebook.com/prubsn) [prubsn_official](https://www.instagram.com/prubsn_official)

Semua maklumat adalah betul semasa penerbitan. Diterbitkan Oktober 2023.

PRUDENTIAL BSN

TAKAFUL